

BLESS COMMUNITY SERVICES DONATION FORM 捐款表格

UEN No T08SS0032L



I wish to make a contribution 我愿意以下列方式捐款

- Personal 个人 Corporate 企业

DONOR DETAILS 捐赠者资料 (please fill in BLOCK letters 请以大写字母填写)

Name 姓名 (请填身份证英文姓名)
Dr/Mr/Mrs/Ms/Mdm* (*Please delete)

Company Name 公司名称:
(if applicable)

NRIC/FIN/UEN no. 身份证/准证/公司识别号码:

(required for automatic tax deduction 请填写以上资料,以便扣除税务。)

Please state your NRIC/FIN/UEN number to enable IRAS to include your tax-deductible donation in your Notice of Tax Assessment.

请将您的身份证/准证/公司识别号码填写在横线上,新加坡国内税务局将把您的捐款在您的税务评估通知单中自动纳入在税务扣除项目。

Phone 联络号码: Email 电邮:

Address 地址:

..... Postal Code 邮区:

DONATION DETAILS 捐款细节

You may choose to donate to either one or both funds by ticking in the preferred box(es). *The Services and Programmes Fund is a fund used to support the various services or programmes through Youth Connect, Seniors Connect and Community Connect that will help to develop the potential of individuals, strengthen families and foster communal bonding to enrich our society. Where the total donation received for the Services and Programme Fund exceeds what is needed, Bless Community Services reserves the right to redirect your donation to the General Fund.

您可以选择捐赠给一或两项基金,在各别数额的格子里打勾。*服务及活动项目基金是个受限定的资金特用于资助青少年、乐龄及社区事工的各项服务及活动项目为着开发个人的潜能,增加家庭和社区凝聚力。在所收到捐赠给服务及活动项目基金的总款额超过所需用的资金,真福社会服务保留将您的捐款重定向至普通基金的权利。

- By ticking this box, I declare that I have read and understood that the funds will be used in the manner as described above.

通过勾选此格子,我声明我已阅读并理解资金将使用于以上所述方式。

General Fund 普通基金

- \$50 \$100 \$200 \$500 \$1,000 \$1,500 \$2,000 Other Amount 其他数额.....

Services and Programmes Fund 服务及活动项目基金

- \$50 \$100 \$200 \$500 \$1,000 \$1,500 \$2,000 Other Amount 其他数额.....

BLESS COMMUNITY SERVICES DONATION FORM 捐款表格

UEN No T08SS0032L



METHOD OF DONATION 捐款方式

- Cash 现金
- Cheque no. 支票号码 (Crossed and made payable to “**Bless Community Services**”)
Kindly write your name and contact number at the back of the cheque for our reference.
支票抬头写上 “BLESS COMMUNITY SERVICES”，并在支票背面写下您的名字和联络号码。
- Internet Banking/ATM Fund Transfer 网上转账汇款/自动取款机转账
Bless Community Services (DBS AutoSave Account No 023-902282-0)

THANK YOU FOR YOUR DONATION
感谢您的捐款

CONTACT US 联络我们

Office Number 电话: 6288 9377 Fax 传真: 6280 5048 Email 电邮: finance@bless.org.sg
Website 网站: www.bless.org.sg Facebook: fb.me/blesscommunityservices
Address 地址: 242 Yio Chu Kang Road, Singapore 545671

OTHER INFORMATION 其他详情

Bless Community Services is an approved Institution of a Public Character (IPC). This donation is entitled to 2.5 times tax deduction from IRAS and the deduction will be automatically included in your tax assessment as you have provided your Tax Reference Number (e.g. NRIC/FIN/UEN). You do not need to claim the deduction in your tax form.

For Internet Banking/ATM Fund Transfer, kindly scan a copy of your bank transaction slip and this Donation Form duly completed to finance@bless.org.sg or you can hand this hard copy form to the office together with your donation.

By submitting this form, I consent that Bless Community Services collect, use, disclose and store my personal data for purposes related to volunteer and donor management, such as submission to Inland Revenue Authority of Singapore for tax deduction.

真福社会服务获取了公益机构资格。您的捐款可获得 2.5 倍的扣税。因您已提供税务档案号（如：身份证/准证/公司识别号码），您的捐款将自动纳入扣除在您的税务评估通知单中。您不需另行申请。

如果您以网上转账汇款/自动取款机转账捐款，请扫描一份银行交易单和这张填好的捐款表格电邮给 finance@bless.org.sg 或可直接递交给真福办公室。

通过提交此表格，我同意真福社会服务收集、使用、向他人披露您的个人资料或储存您的名字、联络号码和其他个人资料是为了志愿者管理、捐赠者管理用途，例如提交给新加坡国内税务局，以自动纳入您的税务评估。